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روحانی تازه آزاد شده جمهوری آذربایجان: زندانیان اعتقادی آینده جمهوری آذربایجان
هستند

من تقاضایم فقط برای آزادی محبوسین حزب اسلام که حاج محسن صمداف و دوستان و همکاران وی حاج فرامیض و

روح ا... آخوند زاده و آبگل سلیمان اف هستند، می باشد.چون این اشخای آینده آذربایجان می باشند

/خبرگزاری آران
خبرگزاری آران / سرویس آذربایجان

به گزارش آران نیوز ، حاج طالع باقراف که در ماه می سال 2010 در تظاهرات ممنوعیت حجاب از سوی حاکمیت حبس گردیده بود، در 6 نوامبر امسال آزاد و پس از آزادی با مدیا فروم مصاحبه و به

سوالات آنها پاسخ داد.

شما اکنون حدود 1سال و 6 ماه است که در حبس بوده اید. آیا طالع قبلی با طالع کنونی از لحاظ فیزیکی و معنوی و باورها فرق دارد یا نه؟

من در عرض 1 سال و 6 ماه بهترین دوران زندگی خود را سپری نمودم.اگر قبل از حبس نفرتم نسبت به ظالمین و ستمکاران 10% بوده است، اکنون 100% شده است.ما مبارزه و جنگ با ظالم را

وظیفه خود می دانیم.ما همان آنسانهای قبلی هستیم با این تفاوت که عقایدمان محکمتر شده است.

تا کنون تظاهراتهای حجاب را چگونه ارزیابی می کنید؟حبس باورها چه چیزی را عاید حکومت نمود؟

ما همه این حبسها را محکوم میکنیم. و آزادی همه محبوسین را خواستاریم.مردم با باورهای خود نمی توانند در مقابل ظلم و ناحقی سکوت نمایند و صدای خود را در برابر این ظلم ها بلند می کنند.

بلافاصله ژس از آزادی قبور قهرمانان ملی و اسلام گرایان حاج واقف و شهید مبارز را زیارت نمودید. آیا این زیارتها از قبل برنامه ریزی شده بود؟

بله. با حاج واقف در زمانی که در حبس بودیم روابط خوبی داشتیم. وی را هم یک شخصیت مبارز و هم روشنفکر می دانم.رابطه دوستیمان صمیمانه بود. زمانی که در زندان بودم و خبر شهادت وی را

شنیدم از آن زمان با خود عهد بستم که هروقت آزاد شدم به زیارت قبر وی بروم.چونکه وی حق زیادی بر گردن همه ما دارد.او جان خود را فدای دین و ملتش نمود. و امروز همه ما در قبال وی و

خدماتش بدهکار می باشیم.مبارز ابراهیم اف نیز برای هر هموطن و هر فردی یک الگو و نمونه می باشد که بر اساس باورهایش رفت.

مبارزه خود را در خصوص ممنوعیت حجاب از این به بعد چگونه ادامه خواهید داد؟

قبل از حبس نیز ما گفته بودیم که ما حق خود را می خواهیم و با خمواستن این حق خود صدای خود را به گوش مسلمانان خواهیم رساند.اکنون نیز حرفمان این است که حکومت نمی تواند ما را با

این حبسها بترساند.همانطور که قبلا نیز گفته ایم، ما نه از مرگ می ترسیم و نه از این حبسها. از این به بعد نیز حقوق خود را در چاهارچوب قوانین مطالبه خواهیم نمود.ما تا آخرین نفس به حاکمیت

اعلام خواهیم نمود که این ممنوعیت باید لغو گردد.این اقدامات حاکمیت برای مقابله با باورهای مردم، خیانت و ظلم به مسلمانان می باشد.حبس در راه خدا برای ما بزرگترین نعمت است و من

خداوند را شاکرم که این نعمت را ارزانیه ما نموده است.

شما به آزادی بیش از موعد برای دادگاه درخواست ندادید؛علت چیست؟

من نخواستم به این حکومت التماس کنم و از آنها تقاضا نمایم.نخواستم بخاطر 1 سال و 6 ماه حکومت آذربایجان بگوید که ما این روحانی جوان را آزاد نمودیم. نخواستم که حکومت چهره مهربان

به خود بگیرد.چونکه حاکیمت با این اقدامات خود ظلم و ستمهای خود را آشکارا نشان می دهد.من تقاضایم فقط برای آزادی محبوسین حزب اسلام که حاج محسن صمداف و دوستان و همکاران

وی حاج فرامیض و روح ا... آخوند زاده و آبگل سلیمان اف هستند، می باشد.چون این اشخای آینده آذربایجان می باشند و اینها هستند که می توانند آینده ما را رقم زنند.

شما برای عفو و آزادی نیز مراجعه و درخواست می دادید؟

اگر خاطرتان باشد در دادگاه نریمان اف برای یکی از برادران دینی ما درخواست عفئ نموده بودند که وی این درخواست را تکذیب کرده و نخواسته بود. او اعلام نمود که ما هیچوقت از این حامیت

عفو و بخشش نخواهیم خواست. مگر ما چه کرده ایم که از اینها بخشش بخواهیم. اینها هستند که باید از ما تقاضای عفو بخشش نمایند نه ما.امروز حاکمیت است که محکوم به عفو می باشد.ما در

راستای پیروزی ارزشهای ملی- معنوی مردم خود مبارزه نموده ایم. ما که گناهی انجام نداده ایم تا بخواهیم بواسطه آن طلب عفو نمائیم.بگذارید حکومت و نمایندگان آن که به مردم ظلم و ناحقی می

کنند ناراحت باشند نه ما.چون آنها هستند که امروز باید از ملت و مردم خود عفو و بخشش طلب نمایند./خ

پایان پیام.
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